

# Berita Manmin

NO. 36 15 SEPTEMBER 2024

Orang yang Telah Bertemu Tuhan



*Pujian Ibadat dalam Unggun Api ketika Retret Musim Panas Manmin 2024*

## ***Insomnia yang saya hadapi selama 10 tahun hilang dengan serta-merta!***

Diaken Kyehwa Shin | Usia 57, Paroki Cina 2 di Gereja Pusat Manmin

Pada 27 April 2024, saya melawat Gereja Manmin Muan bersama rakan-rakan paroki saya. Kami meraikan ibadat Khamis Putih di sana. Ketika saya merendamkan kaki saya ke dalam air manis Muan, saya merasakan seperti haruman pudina menerpa dari hujung jari kaki ke atas kepala.

Kemudian, sesuatu yang luar biasa dan ajaib berlaku pada diri saya. Saya pulang ke rumah pada pukul 11 malam dan tidur tidak lama kemudian. Keesokan paginya, saya bangun dengan mendapati diri saya telah tidur dengan nyenyak tanpa pil tidur.

Hal ini merupakan satu keajaiban bagi saya kerana saya tidak dapat tidur tanpa pil tidur selama 10 tahun yang lalu. Keesokan harinya, saya dapat tidur lena tanpa pil, dan sehingga kini sama setiap malam.

Pada satu hari pada bulan Mac, saya mengalami benjolan sebesar 3 sentimeter pada paha dan sejak itu saya menghadapi



kesukaran untuk berjalan. Namun begitu, benjolan itu hilang sepenuhnya selepas pulang dari Gereja Manmin Muan. Haleluyah!

Kesusahan besar melanda keluarga saya 10 tahun yang lalu, dan saya menderita fobia sosial serta tidak dapat tidur tanpa pil tidur. Seperti kata pepatah "sudah

jatuh ditimpa tangga," penderitaan saya bertambah dengan kemurungan.

Sejak saya menganggotai Gereja Pusat Manmin pada tahun 2018, hidup saya berubah sepenuhnya. Khutbah-khutbah yang disampaikan memberi saya kehangatan kasih Tuhan dan saya merasakan kasih-Nya melalui anggota paroki saya. Kegembiraan kerana keselamatan dan harapan untuk syurga semakin bertambah dengan menghadiri ibadat-ibadat Gereja Manmin. Setiap kali saya berdoa dalam Perjumpaan Doa Daniel, saya dipenuhi oleh Roh Kudus dan mendapat kekuatan. Sementara itu, kemurungan dan fobia sosial hilang daripada diri saya dan pada kali ini saya juga disembuhkan daripada insomnia.

Saya memberikan segala pujian dan kemuliaan kepada Tuhan Yang Maha Kasih yang membawa kegembiraan dan kedamaian sejati kepada keluarga saya yang sebelumnya tidak bahagia.



**Dr. Manuel Tijerino,**  
Presiden Universiti Teologi Latin

Sejak 2004, saya telah mengalami sakit perut yang teruk akibat refluks asid kronik selama 10 tahun, dan saya menghadapi banyak kesulitan dalam kehidupan harian saya.

Doktor saya memberikan ubat untuk meredakan refluks asid, tetapi saya memilih rawatan semula jadi. Saya mula hidup dengan pelbagai jenis makanan berserat termasuk sayur-sayuran dan buah-buahan untuk mengurangkan refluks asid. Hal ini hanya sedikit meredakan sakit

## **Sakit perut saya selama 10 Tahun sembuh sepenuhnya dengan hanya satu doa!**

perut, tetapi saya tidak sembuh.

Pada 30 Mei, saya menghadiri persekutuan pastor yang menjemput seorang konsul Israel dan banyak pastor dari Los Angeles. Saya dijadualkan untuk berdoa untuk hadirin, tetapi di tengah-tengah acara itu, saya mengalami kesakitan yang teruk akibat refluks asid. Saya meminta seorang pastor Argentina, Pendeta Martín Álvarez, untuk berdoa bagi saya.

Selepas mendoakan saya, beliau memberitahu saya bahawa beliau telah disembuhkan daripada penyakit jantung oleh doa daripada Pastor Kanan Gereja Pusat Manmin, Pendeta Soojin Lee, dan mencadangkan agar saya menghantar permohonan doa kepada beliau. Saya

meminta Pastor Martin untuk menghantar permohonan doa saya kepada beliau bagi pihak saya. Beliau melakukannya, dan pada 2 Jun, Pendeta Soojin Lee berdoa syafaat untuk saya dalam doa untuk orang yang sakit semasa ibadat pagi Ahad.

Ketika beliau mendoakan saya, saya merasakan sensasi terbakar pada perut saya dan kemudian saya yakin bahawa sakit perut saya selama 10 tahun sembuh sepenuhnya. Kini perut saya berasa selesa dan saya dapat makan apa-apa sahaja tanpa ketidakselesaan perut. Haleluyah!

Saya memberikan kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang menyembuhkan saya melalui doa penyembuhan yang berkuasa daripada Pendeta Soojin Lee.

## **Wajah saya yang gatal dan pedih telah sembuh dan semua kesakitan hilang! Kini saya memiliki kulit wajah yang cantik.**

Saudari Ye-eun Lee | Usia 18, Paroki 10 di Gereja Pusat Manmin



Pada pertengahan Mei 2024, saya menggunakan krim untuk jerawat pada wajah sebelum tidur. Keesokan paginya, saya bangun dengan rasa panas terbakar pada kedua-dua pipi. Saya pergi ke klinik kulit untuk berjumpa dengan pakar dermatologi. Doktor mengatakan bahawa krim itu terlalu kuat bagi kulit saya lalu memberikan saya salap.

Pada mulanya kulit wajah saya kelihatan seperti semakin baik, tetapi beberapa hari kemudian, saya mula mengalami luka pada wajah. Pada 25 Mei, sesuatu yang putih seperti sel kulit mati menutupi wajah saya kecuali dahi. Saya cuba menggosoknya dengan penyental, tetapi keadaan semakin teruk. Mata dan pipi saya sangat banyak membengkak sehingga saya tidak dapat

keluar dari rumah. Saya mencuba pelbagai cara termasuk pelbagai krim dan salap, tetapi kesakitan yang membakar dan kegatalan semakin teruk. Kulit wajah saya kelihatan seperti luka terbakar yang teruk.

Pada 1 Jun, semasa berdoa dalam Perjumpaan Doa Daniel, saya diingatkan bahawa saya tidak menyembah Tuhan dalam roh dan kebenaran semasa ibadat dengan berkongsi mesej teks melalui telefon pintar lalu melepaskan keterikatan duniawi dengan menonton kandungan sekular melalui YouTube. Firman Tuhan mengatakan bahawa jika saya mencintai dunia, kasih Bapa tidak ada dalam diri saya. Saya menangis dan bertaubat kerana telah memenuhi hati saya dengan perkara-perkara duniawi dan bukan dengan

perkara-perkara yang berasal daripada Tuhan.

Pada 2 Jun, keesokan harinya, ketika Pastor Kanan Soojin Lee berdoa untuk orang yang sakit semasa ibadat pagi Ahad, saya merasakan sensasi terbakar dan kesakitan yang membakar hilang dengan sertamerta. Saya bercermin apabila pulang ke rumah, dan mendapati hanya tinggal sedikit kemerahan pada wajah. Keadaan wajah saya semakin baik pada keesokan harinya.

Dengan penuh kesyukuran, saya mengambil gambar graduasi saya dengan wajah yang cantik pada 4 Jun. Saya memberikan segala pujian dan kemuliaan kepada Tuhan Maha Baik, yang telah memenuhi hati saya dengan kasih Tuhan yang lembut dan penuh perhatian.

## **Perjumpaan Kesembuhan Ilahi pada Bulan September**

Peluang istimewa untuk kesihatan dan kesejahteraan anda!

Penyembuhan dan jawapan daripada Tuhan melalui karya Roh Kudus yang berapi-api!

Datanglah dan saksikan perubahan baru dan keajaiban baru dalam hidup anda!

**Di Gereja Pusat Manmin**

**Pada pukul 11:00 malam, Jumaat, 27 September 2024**

Pembicara: Pastor Kanan Soojin Lee

Anda dapat menonton siaran langsung melalui [www.manmin.org](http://www.manmin.org) atau [www.gcntv.org](http://www.gcntv.org)





Tuhan ialah Cahaya (7)

# Buah Cahaya

"Dahulu kamu hidup dalam kegelapan, tetapi sekarang kamu telah menjadi umat Tuhan, maka kamu hidup seperti orang yang hidup dalam cahaya, kerana cahaya itulah yang menyebabkan orang melakukan segala sesuatu yang baik, adil, dan tulus" (Efesus 5:8-9).

"Saya menggesa anda untuk menerima teguran dengan sukacita dan syukur serta datang kepada Cahaya. Saya berharap dengan melakukan hal itu, anda akan mengamalkan kebenaran, menghasilkan buah Cahaya, dan menjadi sumber kegembiraan bagi Tuhan."

Tuhan, yang menciptakan langit, bumi, dan segala sesuatu di dalamnya serta membentuk manusia menurut gambaran-Nya, memiliki kuasa untuk menjadikan segala sesuatu indah.

Dia dapat mengubah ketidakaturan dan kekacauan menjadi keteraturan, memberikan kehidupan kepada orang yang menuju kematian, dan memberikan kedamaian ke tempat di mana orang dalam perselisihan. Itulah sebabnya orang dapat memiliki hati yang indah penuh kebaikan dan kebenaran serta menikmati kehidupan yang bahagia dan sihat setelah mereka bertemu dengan Yesus Kristus meskipun sebelumnya mereka tidak dapat sedemikian.

Seperti yang dinyatakan dalam 2 Korintus 5:17, "Apabila seseorang bersatu dengan Kristus, orang itu menjadi manusia baru. Yang lama sudah lenyap dan yang baru bermula," ketika anda berada dalam Kristus, setiap daripada anda dapat keluar dari kegelapan dan dilahirkan semula sebagai anak-anak Tuhan yang merupakan Cahaya. Oleh sebab Dia ialah Cahaya, Dia menginginkan anak-anak-Nya untuk menghasilkan buah Cahaya.

Marilah kita meneliti buah Cahaya yang tertulis dalam Efesus 5:9, dan bagaimana kita dapat menghasilkan buah tersebut dengan sempurna.

## 1. Buah Cahaya merangkumi segala kebaikan, keadilan, dan kebenaran.

Pertama, kebaikan ialah hati yang indah dan bersih daripada niat jahat. Hati ini ialah hati yang mengutamakan kepentingan orang lain dan bukan mengutamakan kepentingan diri sendiri, bahkan ketika anda sendiri mengalami kesukaran. Dengan hati seperti itu, anda dapat bertindak dengan kebaikan terhadap

orang yang memerlukan, orang sakit, dan orang miskin tanpa mendatangkan kemudaratan kepada sesiapa pun. Anda dapat mengingat rahmat ibu bapa dan patuh kepada mereka. Anda dapat merasakan kasih Tuhan Pencipta dan mentaati-Nya. Selain itu, anda tidak akan bertindak kasar terhadap sesiapa pun dan berusaha untuk patuh pada hukum dan aturan masyarakat serta berpegang pada janji dengan orang lain.

Hati kebaikan juga mencakup hati yang tidak cemas kerana orang jahat. Hal ini memungkinkan orang untuk merendahkan diri mereka dan melayani orang lain, menjaga perdamaian dalam segala situasi dan mengorbankan apa yang dimiliki oleh mereka untuk orang lain. Hal ini mencegah seseorang daripada ketamakan, dan untuk menolak godaan untuk sombong atau menunjuk-nunjuk dan bersukacita dalam kebenaran.

Seterusnya, 'kebenaran' pada umumnya merujuk hati yang mampu mengorbankan bahkan nyawa seseorang untuk sesuatu yang benar tanpa mencari keuntungan sendiri. Namun begitu, keadilan dalam kebenaran adalah pada tingkat yang lebih tinggi. Keadilan ini merujuk hati yang percaya pada janji Tuhan dan taat pada Firman-Nya.

Dengan kata lain, hal ini mencakup penyingkiran dosa, mentaati semua perintah yang tertulis dalam Alkitab, menjaga diri agar bersih daripada segala sesuatu yang tidak benar dan setia bahkan dapat menyerahkan nyawa seseorang. Selain itu, mencari kebenaran dan kerajaan Tuhan sesuai dengan kehendak-Nya, bertindak sopan dan bijaksana, tidak meninggalkan kewajiban manusia, dan tetap teguh pada kebenaran dalam setiap situasi; itulah hal-hal yang terkait dengan keadilan dalam kebenaran.

Yang terakhir, 'kebenaran' dapat dijelaskan dalam tiga aspek. Ketiga-tiga aspek itu ialah 'tidak berbohong', 'menepati janji', dan 'hati yang tidak berubah dalam segala jenis situasi'. Banyak orang melanggar janji yang dibuat oleh mereka atau tidak mempraktikkan apa yang dikatakan oleh mereka kerana buah kebenaran belum bertumbuh dalam diri mereka. Namun begitu, orang yang jujur menjaga janji mereka dalam segala situasi dan

mempertahankan hati mereka yang tidak berubah ketika mereka membuat keputusan bagi sesuatu perkara.

Sekarang, periksalah perbuatan anda. Anda harus meningkatkan kasih anda kepada Tuhan dan kasih anda kepada jiwa-jiwa dari hari ke hari. Anda perlu memberitakan Injil kepada orang lain dengan lebih tekun dan berdoa dengan lebih bersungguh-sungguh. Anda harus menyingkirkan setiap bentuk kejahatan, memupuk hati anda menjadi baik, dan datang ke dalam cahaya kebenaran yang semakin terang dari waktu ke waktu.

Ketika kita tidak berubah dan jujur dalam melakukan hal-hal yang baik dan benar, berkat Tuhan akan datang kepada kita (Galatia 6:9; Ibrani 3:14). Kita juga memerlukan buah kebenaran untuk dapat menghasilkan buah kebaikan dan keadilan.

## 2. Hidup sebagai Anak-anak Cahaya

Orang baik memiliki hati yang indah tanpa niat jahat dan perbuatan mereka juga baik. Mereka mungkin memberi wang kepada pengemis, menjaga orang yang cacat, dan melakukan pekerjaan sukar yang tidak ingin dilakukan oleh orang lain. Namun begitu, jika mereka melakukan kebaikan, jika tujuan atau hasilnya tidak termasuk dalam kebaikan, hal itu tidak dapat dianggap sebagai kebaikan pada pandangan Tuhan.

Katakan anda membantu orang yang mencuri wang orang lain atau orang-orang yang malas dan boros, mereka mungkin menyebabkan masalah yang lebih besar bagi orang lain. Oleh itu, anda tidak dapat mengatakan bahawa anda berbuat baik. Oleh hal yang demikian, agar perbuatan baik anda menjadi buah Cahaya, kebaikan anda perlu melibatkan keadilan, yakni keadilan Tuhan.

Dengan kata lain, anda harus membezakan apa yang benar dan tepat pada pandangan Tuhan, dan berbuat baik sesuai dengan Firman Tuhan. Namun begitu, masih belum sempurna dengan hanya memiliki kebaikan dan keadilan. Anda memerlukan kebenaran. Hal ini demikian kerana tanpa kebenaran, kebaikan dan keadilan ternyata tidak bermanfaat pada akhirnya.

Katakan sebuah stesen TV atau agensi berita melakukan kempen mengumpul dana untuk membantu mangsa banjir. Banyak orang menyertai kempen tersebut, tetapi diketahui bahawa beberapa selebriti atau peniaga memberikan wang untuk mendapatkan reputasi peribadi bagi mereka sendiri atau perusahaan mereka dan bukan dengan keinginan untuk membantu orang. Dalam hal ini, mungkin orang memuji selebriti atau syarikat tersebut tetapi Tuhan yang melihat hati dalaman mereka mungkin mengatakan bahawa mereka kekurangan kebenaran. Oleh hal yang demikian, perbuatan itu bukanlah buah Cahaya.

Untuk hidup sebagai anak-anak Cahaya dan menghasilkan buah Cahaya, kita perlu berbuat baik pada pandangan Tuhan. Hanya apabila kita menunjukkan perbuatan baik dengan jujur, iaitu tidak berubah sampai akhir barulah perbuatan kita dianggap benar, dan dengan demikian kita dapat menghasilkan buah Cahaya yang sempurna.

## 3. Berusaha untuk Melakukan Apa yang Menyenangkan Hati Tuhan

Efesus 5:10 menyatakan, "Berusahalah untuk melakukan apa yang menyenangkan hati Tuhan." Ayat ini bermaksud bahawa kita dapat menyenangkan hati Tuhan dengan menghasilkan buah Cahaya. Kemudian, Tuhan akan memenuhi keinginan hati kita dan memberi kita jawapan bagi doa kita sebagaimana yang dinyatakan dalam Mazmur 37:4 yang menyatakan, "Carilah kebahagiaan yang datang daripada TUHAN, dan Dia akan memuaskan keinginan hatimu." Kita juga akan dapat menjalani kehidupan yang diberkati yang tidak kekurangan apa-apa.

Kornelius, yang muncul dalam Kisah Rasul-rasul 10, menghasilkan buah kebaikan dan belas kasihan dengan membantu banyak orang miskin. Dia mempunyai buah kebaikan dalam hatinya. Walaupun dia bukan seorang Yahudi, apabila dia mendengar tentang Yesus, dia menghormati Yesus bersama-sama dengan seluruh keluarganya. Hal ini dilihat sebagai buah keadilan. Selain itu, dia tidak berubah hati dalam membantu orang miskin dan berdoa sehingga hatinya sampai kepada Tuhan, yang merupakan buah kebenaran yang dihasilkannya.

Oleh sebab Kornelius menghasilkan buah Cahaya yang indah dalam hatinya, Tuhan berkenan padanya dan memberikan berkat yang menakjubkan kepadanya dengan menjadi orang bukan Yahudi yang pertama menerima baptisan daripada Rasul Petrus dan mencapai keselamatan.

Kehidupan Abraham, bapa iman, penuh dengan buah Cahaya. Dia memberikan tanah yang lebih baik kepada anak saudaranya, Lot, mengejar perdamaian, dan tanpa disedari melayani malaikat kerana dia selalu melayani orang lain. Dia tidak mengambil sehelai benang pun atau tali kasut atau apa-apa pun yang bukan miliknya. Dia mempunyai hati yang baik dan bersih.

Selain kebaikan tersebut, Abraham juga menyenangkan hati Tuhan dengan perbuatan-perbuatannya yang benar. Apabila Tuhan menyuruhnya untuk 'meninggalkan negerinya, kaum keluarganya, dan rumah bapanya untuk pergi ke negeri yang akan ditunjukkan-Nya' seperti yang dicatatkan dalam Kejadian 12:1, dia taat dan pergi walaupun dia tidak tahu ke mana harus dia pergi kerana dia sepenuhnya percaya kepada Tuhan. Dia percaya sepenuhnya kepada Firman Tuhan sehingga dia pergi tanpa sedikit pun keraguan walaupun perkara itu nampak mustahil secara realiti. Walaupun dia dan isterinya sudah terlalu tua untuk mempunyai anak, dia percaya kepada Tuhan apabila Tuhan menunjukkan kepadanya bintang-bintang yang tidak terhitung banyaknya di langit dan berkata bahawa keturunannya akan sebanyak bintang-bintang tersebut.

Tuhan menganggapnya sebagai kebenaran (Kejadian 15:5-6). Hal itu merupakan sesuatu yang sukar dipercayai dalam pemikiran manusia, tetapi kerana perkara itu ialah Firman Tuhan, Abraham mempercayainya. Hal itu ialah iman yang sejati. Mempercayai Firman Tuhan tanpa memandang realiti dilihat sebagai kebenaran pada

pandangan Tuhan.

Iman dan perbuatan Abraham kepada Tuhan tidak pernah berubah atau goyah dalam apa-apa situasi, dan hal ini merupakan sifat kebenaran. Apabila Abraham diperintahkan oleh Tuhan untuk mempersembahkan anak tunggalnya yang diperolehnya pada usia 100 tahun sebagai korban bakaran, dia tidak menyimpan dendam terhadap Tuhan dan tidak ragu-ragu. Dia hanya taat sebagaimana yang tertulis dalam Kejadian 22. Apabila Abraham menghulurkan tangannya dan mengambil pisau untuk menyembelih anaknya, malaikat TUHAN dari langit berseru kepadanya dan berkata, "Jangan sakiti anak itu, jangan lakukan apa-apa terhadapnya. Sekarang Aku tahu bahawa engkau menghormati dan mentaati Aku." Abraham tidak tahu bahawa Tuhan menyediakan seekor domba jantan sebagai korban bakaran sebagai ganti anaknya, Ishak. Insiden ini menunjukkan betapa tulus hatinya.

Oleh sebab Abraham mempunyai buah kebaikan, keadilan, dan kebenaran yang cukup banyak dalam hatinya, Tuhan menetapkan dia sebagai bapa iman dan mengakui dia sebagai sahabat Tuhan.

Tuhan juga menyertai Abraham ke mana-mana dia pergi dan memberkatinya dalam segala sesuatu yang dilakukannya sehingga dia tidak kekurangan apa-apa. Seperti dalam situasi Abraham, apabila kita hidup dalam Cahaya dengan sempurna, kita dapat menghasilkan buah Cahaya dan diikuti oleh bukti bahawa Tuhan berkenan kepada kita dalam kehidupan kita.

#### 4. Untuk Menghasilkan Buah Cahaya, Perbuatan Gelap yang Tidak Berfaedah Harus Didedahkan

Efesus 5:11-13 (AVB) menyatakan, "Jangan bersubahat dengan perbuatan gelap yang tidak berfaedah, sebaliknya dedahkan perbuatan itu. Sebabnya perkara-perkara yang dilakukan oleh mereka secara rahsia itu, jika disebut pun adalah memalukan. Tetapi segala yang didedahkan itu dinyatakan oleh cahaya, kerana yang menyatakan adalah cahaya."

Di sini, 'mendedahkan perbuatan gelap yang tidak berfaedah' bermaksud menegur kesalahan. Namun begitu, tujuan utama daripadanya adalah untuk membawa orang ke dalam Cahaya melalui teguran tersebut. Untuk menghasilkan buah Cahaya, kita harus

mencari kegelapan dalam hati kita terlebih dahulu melalui teguran. Kemudian dengan menyingkirkannya, kita dapat datang kepada Cahaya.

Tuhan menegur Daud atas pelanggarannya dan memberi dia ujian untuk menyempurnakannya. Dengan cara yang sama, kita harus dengan tegas menegur orang yang kita kasihi apabila mereka melakukan sesuatu yang bertentangan dengan kebenaran dan membimbing mereka untuk hidup dalam Cahaya. Perbuatan ini ialah kasih yang sejati.

Oleh itu, jika anda ingin datang kepada Cahaya, anda tidak boleh membenci teguran. Anda harus berterima kasih dan bersukacita apabila mendapat teguran dan anda harus cepat-cepat berbalik daripada kesalahan anda dan datang kepada Cahaya.

Namun begitu, kita perlu berhati-hati ketika menegur orang lain. Kita mesti menegur dalam Tuhan Yesus. Hal ini demikian kerana hasilnya berbeza bergantung pada hati kita ketika kita menegur orang lain. Jika kita menegur seseorang dengan perasaan yang tidak baik, hal ini tidak akan menghasilkan buah Cahaya. Hal ini mungkin hanya menyakitkan perasaannya, memberi dia masa yang sukar dan membuat perkara menjadi lebih buruk. Selain itu, Iblis dan Syaitan mungkin bekerja, yang membawa kepada pertengkaran dan perkelahian. Mempunyai perasaan buruk merupakan perkara yang tidak benar pada pandangan Tuhan, jadi teguran seperti ini sama sekali tidak membawa sebarang manfaat.

Oleh itu, apabila kita perlu menegur seseorang, kita harus melakukannya daripada kasih kita kepadanya dan hati yang melayani untuk membantunya menyingkirkan dosa dan datang kepada Cahaya walaupun melalui teguran.

Saudara dan saudari yang saya kasihi dalam Kristus, kasih sejati bukan sekadar menutupi pelanggaran orang lain. Kadang-kadang kita perlu mendedahkannya supaya mereka dapat membetulkan kesalahan mereka dan menyempurnakan diri mereka. Inilah kasih sejati dan kasih yang sempurna.

Saya berdoa dalam nama Tuhan Yesus agar anda menjadi sumber kegembiraan bagi Tuhan dengan menerima teguran dengan sukacita dan syukur, datang kepada Cahaya, hidup hanya dengan Firman dan menghasilkan buah Cahaya.

Malay

## Berita Manmin

Diterbitkan oleh Gereja Pusat Manmin

73, Yeoidaebang-Ro 22-Gil, Dongjak-Gu, Seoul, Korea Selatan  
(Poskod: 07056)

<http://www.manminnews.com/2012/nation/ebooks.asp?nation=mal>

[www.manminnews.com](http://www.manminnews.com), E-mel: [manminhq@manmin.kr](mailto:manminhq@manmin.kr)

Diterjemahkan oleh Biro Misi Luar Negara



Telefon: 82-2-824-7107  
[www.gcntv.org](http://www.gcntv.org)  
[webmaster@gcntv.org](mailto:webmaster@gcntv.org)



Manmin International Seminary

Telefon: 82-2-818-7032  
[www.manminseminary.org](http://www.manminseminary.org)  
[manminseminaryhq@gmail.com](mailto:manminseminaryhq@gmail.com)



World Christian Doctors Network

[www.wcdn.org](http://www.wcdn.org)  
[wcdnkorea@gmail.com](mailto:wcdnkorea@gmail.com)



Urim Books

Telefon: 82-2-818-7241  
[www.urimbooks.com](http://www.urimbooks.com)  
[urimbook@hotmail.com](mailto:urimbook@hotmail.com)



## Saya sembuh daripada herniasi cakera lumbar, dan sekarang saya dapat bersenam dengan beban 100kg dengan mudah.

Diaken Young-an Kim | Usia 67, Paroki 13 di Gereja Pusat Manmin

Suatu hari pada bulan Oktober 2023, saya sedang membawa sebuah pasu cat seberat 40kg semasa melakukan kerja mengecat. Ketika saya meletakkannya dan meluruskan pinggang, saya merasakan sensasi mencucuk-cucuk pada bahagian bawah belakang lalu tidak dapat menggerakkan badan. Saya pergi ke hospital pakar tulang belakang dan imbasan MRI menunjukkan cakera tulang belakang antara vertebra lumbar keempat dan kelima, lalu saya menjalani rawatan dilatasi belon. Selepas itu, sakit



pada tulang belakang saya kelihatan sedikit baik, tetapi dengan berlalunya masa, kesakitan semakin bertambah.

Saya menghadapi kesukaran untuk mengenakan pakaian dan terpaksa berjalan dalam postur yang bongkok. Saya takut untuk pergi ke pejabat. Saya menerima terapi fizikal dan suntikan, tetapi rawatan ini tidak berkesan sama sekali. Akhirnya, saya didorong untuk bergantung kepada Tuhan dalam doa dan iman.

Pada 29 Mac, saya menghadiri

Perjumpaan Kesembuhan Ilahi dengan hati yang penuh kerinduan. Saya menderita kesakitan yang teruk akibat herniasi cakera lumbar, tetapi saya berjaya pergi ke gereja kerana saya menaruh keinginan yang sangat kuat dan terdesak untuk sembuh. Semasa saya menyanyikan lagu-lagu pujian sebelum ibadat bermula, rahmat Tuhan melimpahi hati saya dan saya berdoa untuk kesembuhan dengan air mata dan hingus yang meleleh. Melalui khutbah yang disampaikan oleh Pastor Kanan Soojin Lee, saya menyedari kesalahan saya dan bertaubat daripadanya.

Ketika beliau berdoa untuk orang yang sakit semasa Perjumpaan Kesembuhan Ilahi, saya merasakan keselesaan pada bahagian bawah belakang saya dan seluruh badan saya menjadi panas oleh api Roh Kudus. Selepas itu, kesakitan secara beransur-ansur reda dan saya yakin akan kesembuhan. Saya pulang ke rumah dengan gembira dan cuba menggerakkan pinggang dan kaki saya. Semua kesakitan hilang sepenuhnya. Saya telah

mengalami kesakitan yang teruk selama berbulan-bulan, dan tidak dapat berbaring atau duduk dengan betul. Saya juga takut kesakitan apabila mengenakan seluar. Saya berlutut lalu dalam tangisan mengucapkan kesyukuran kepada Tuhan dengan mengenangkan semua perkara yang telah terjadi.

Sekarang saya tidak menghadapi sebarang kesukaran menggunakan pelbagai alat dalam kerja mengecat saya.



Saya juga dapat bersenam dengan beban 100kg dengan mudah di pusat kecergasan. Saya memberikan segala kesyukuran dan kemuliaan kepada Tuhan yang membebaskan saya daripada kesakitan yang teruk.



Banyak orang telah disembuhkan melalui doa Pastor Kanan Soojin Lee untuk orang yang sakit dan datang ke atas pentas untuk memberikan kesaksian tentang kesembuhan mereka.